



October 27, 2016

Project #: IP-11232 **Supply and Install Electrical New Work – Building 2B 3 Floor Fit-up Project**

Addendum #1

The purpose of this Addendum No. 1 below hereto is to provide answers to questions raised and to confirm certain additions/changes/information all of which form part of the above referenced ITT.

Replace:

**Tenders must be submitted and received by Wednesday November 2, 2016 on or before 2:00 p.m. Eastern Standard Time.**

Delete:

**Tenders must be submitted and received by Wednesday November 16, 2016 on or before 2:00 p.m. Eastern Standard Time.**

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT ITT REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT

---

Le but de cet addenda #1 ci-dessous du présent règlement est de fournir des réponses aux questions soulevées et de confirmer certains ajouts / modifications / toutes les informations qui font partie de AO référencé ci-dessus.

Supprimer:

**Les offres doivent être reçues au plus tard mercredi le 2 novembre 2016 à 14 h, heure normale de l'Est.**

Remplacer par :

**Les offres doivent être reçues au plus tard mercredi le 16 novembre 2016 à 14 h, heure normale de l'Est.**

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DE L'OBJET AO DEMEURENT INCHANGÉES ET EN VIGUEUR



Communications  
Research Centre  
Canada

An Agency of  
Industry Canada

Centre de recherches  
sur les communications  
Canada

Un organisme  
d'Industrie Canada

Regards,

Anne Nino

Manager Procurement and Contracting, Communications Research Centre Canada  
Industry Canada | Government of Canada  
3701 Carling Avenue | Building 2D | Room 138 | Ottawa, ON K2H 8S2  
[Anne.Nino@canada.ca](mailto:Anne.Nino@canada.ca) | Tel: 613-998-1922

Gestionnaire Service des approvisionnements et des contrats, Centre de recherches sur les  
communications Canada  
Industrie Canada | Gouvernement du Canada  
3701 Carling Avenue | Immeuble 2D | pièce 138 | Ottawa, ON K2H 8S2  
[Anne.Nino@canada.ca](mailto:Anne.Nino@canada.ca) | Tél: 613-998-1922